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Vážení přátelé,
Přicházíme k Vám s naším třetím občasníkem do období vrcholných příprav a stresů
spojených s přípravou svátků klidu a pohody. 
Za vedení spolku i vedení areálu Vám všem přejeme krásné Vánoce ve společnosti
Vašich nejbližších s takovým množstvím sněhu, o kterém nám babičky vyprávěly ve
vzpomínkách z jejich dětství a které známe z Ladových obrázků; do nového roku pak
zdraví a štěstí Vám a Vašim nejbližším. 
Areálu pak přejeme hodně sněhu a dlouhou sezónu a náklonnost nejen Vaši, ale i
návštěvníků z širokého a dalekého okolí a pozitivní přístup širokého spektra úřadů
spolupracujícím na jeho rozvoji.
Přijeďte si zalyžovat a buďte šťastni.
Váš Petr Ochmann

Konference spolku SKI Vítkovice Bílá z.s.
29. listopadu proběhla na Vítkovickém stadionu podzimní konference našeho spolku.
Kromě tradičního řízku na večeři, se také probírala uběhlá letní sezóna 2019, rozpočet
spolku a s.r.očka, letní příprava závodníků oddílu nebo plány rozvoje.
 
Spuštění nové čerpací stanice technického zasněžování
Začátkem prosince nám počasí dovolilo naplno otestovat novou čerpací stanici
technického zasněžování na severní straně. Čerpačka jede skvěle a umožňuje nám
kvalitněji a stabilněji technicky zasněžovat. I proto jsme jako jedni z prvních v ČR byli
schopni vysněžit kilometr dlouhou sjezdovku již 7. prosince.
Čerpací stanici na jižní straně postihly technické problémy při výstavbě a spuštění,
které opozdily zasněžování o zásadní mrazivé dny. Tato chyba nebyla způsobena na
naší straně, ale straně investora jihu.
 
Oteplení a jarní počasí na Bílé
Ani Bílou neminuly teplé a deštivé dny, které zásadně změnily tvář sjezdovek z bílé
barvy na flekatou dalmatínovou. Areál měl již otevřeny 3 kilometry sjezdovek, ale
bohužel jsme byli nuceni před Vánoci omezit provoz pouze na červenou FIS sjezdovku a
dětský lyžařský park. 22. prosince po silném dešti, bylo rozhodnuto, že areál na Štedrý
den 24. prosince a 25. prosince UZAVŘEME. Doufáme, že ježíšek pod stromeček nadělí
nějaké mrazy a bílé zlato a my budeme schopni opět areál 26. prosince otevřít. 
Nevěšme ale hlavu, v Beskydech jsme stále jediní, co lyžují.
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Policejní hlídka na lyžích
Na základě smlouvy s krajským velitelstvím policie ČR budou na našich sjezdovkách
sloužit 2 policisté na lyžích. Mají za úkol preventivní působení na lyžaře v rámci
lyžařského desatera.
 
Závodníci SKI Bílá
Ukončili podzimní přípravu na ledovcích a přijeli se také podívat na Bílanský svah.
Bohužel počasí a podmínky nepřejí našim závodníkům trénovat na domácím kopci a
musejí se opět vydat do zahraničí, kde toho sněhu mají o trochu více.
Žáci se účastnili prvních závodů v Koutech, kde se poměřili s okolní konkurencí ve
slalomu UKZ.
Junioři se vydali do rakouského Reiteralmu na super obří slalomy a zahájili tak závodní
kolotoč rychlostní disciplínou.
Přípravku čekají první závody začátkem ledna.

Zasněžování velkého padáku na sjezdovce FIS



SKI Bílá season opening 19/20
Opět jsme letos již 7. prosince slavnostně otevřeli zimní sezónu 2019/20. Za účasti
Předsedy Petra a vedoucího areálu Jarka jsme přípitkem sektu pustili první nadšence na
lanovku. Akce se jako každý rok konala na severu u lanovky Zbojník. Otevíračka stejně
jako v minulém roce proběhla v přátelském duchu prvních nedočkavých lyžařů a přátel
oddílu. Vše se vydařilo nad očekávání a nakonec Bílou 7. prosince navštívilo přes 700
návštěvníků. 
Byli jsme opět mezi prvními areály v České republice, kteří tak brzy otevřeli a ukázali
jsme světu, že to umíme dělat dobře! Na lyžích se u nás tak svezli lyžaři dříve než např.
ve Špindlerově mlýně.
Celý den probíhal doprovodný program pro děti, navštívil nás Mikuláš s Čertem a
umožnili jsme na jedné sjezdovce testovat skialpové vybavení pro nadšence tohoto
rozvíjejícího se sportu. Den byl ukončen skialpovým závodem Sachasport skialp sprint,
kterého se účastnilo přes 80 závodníků. 
Sezóna tak byla otevřena velice úspěšně a my budeme jen doufat, že ve stejném duchu
bude pokračovat celou zimu.
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Sněhová nadílka na Bílé
13. prosince 2019

Jarní lyžování na Jihu v krátkém tričku a 10°C
21. prosince 2019



Závody pořádané naším spolkem
Jako každý rok nás čekají pořadatelské povinnosti spolku a to je uspořádat několik
závodů v alpských disciplínách pro přípravku, žáky a juniory. Za ta dlouhá léta a
nasbírané zkušenosti, patříme mezi pořadatelskou špičku v ČR. Jsme tak vždy rádi za vaši
účast na závodech a doufáme, že to tak bude pokračovat i u dalších generací.
Ti co chyběli na schůzi a nenahlásili se:
Je možnost nahlásit se e-mailem: pochmann@skibila.cz
 
13.1. (pondělí)  UKZ Žáci
15. - 16.2. (Sobota - Neděle) FIS UNI Junioři, dospělí
29.2. - 2.3. (Sobota - Pondělí) RKZ Žáci
14. - 15.3. (Sobota - Neděle) Madeja cup Přípravka, předžáci
8.3. (Neděle) Den na lyžích v Beskydech s Moravskoslezským krajem
 
Zima plná akcí
V letošní zimě nás čeká množství akcí skoro každý víkend. Testování různých typů lyží,
veřejné závody v obřím slalomu, předváděcí a promo akce a mnoho dalšího. Kompletní
kalendář na webu www.skibila.cz
 
Některé akce, firemní závody apod. vyžadují pomoc od členů oddílu. K těmto akcím
budeme psát e-maily a bude možnost se opět přihlásit obdobně jako na závody. 
Děkujeme 
 
Kalendář všech akcí na konci občasníku
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Dokončení zasněžovací stanice jih
V průběhu prosince se dokončovala výstavba čerpací stanice na jihu, kterou jak již bylo
zmíněno provázely stavebně technické problémy a nyní provozní problémy. Ustavičně
se pracuje i během předvánočního času na opravě, aby vše bylo připraveno na další
mrazivé dny. Letos je jižní strana prokletá, protože ač jsme hledali všemožná řešení
tak.... zapůjčilo se mobilní čerpadlo, to nemělo dostatečný tlak, poté zamrzlo,
následující den se urval ventil, zkratovalo řízení, pak propouštělo nové čerpadlo,
pokazily se podávací čerpadla atd, atd..... doufáme, že prokletí je už za námi a vše již
bude šlapat jako švýcarské hodinky.
 
Nová velkoplošná reklamní obrazovka
Na severní straně byla instalována nová obrazovka ve vysokém rozlišení. Rádi bychom
tak přilákali nové partnery do areálu a nabídli jim exkluzivní formu reklamy přímo u
nástupiště. 
Zda máte zájem o umístění reklamy také vy, kontaktujte Václava Vrzgulu telefonicky,
nebo e-mailem: v.vrzgula@skibila.cz
 
Zasněžování areálu
V sobotu 30. listopadu bylo na Bílé zahájeno umělé (technické) zasněžování. Někteří
neznalí mohou říkat, že umělé zasněžování znamená přidávání "chemikálií" do vody,
aby sníh déle vydržel. LEŽ! Píšeme to zde pouze pro vysvětlení, že umělé zasněžování je
čerpání vody do zasněžovacích kanónů, které skrze trysky vodu rozstřikují na
mikroskopické kapičky a ty v chladném prostředí mrznou a vzniká tak sníh (umělý sníh).
Zasněžování bylo zahájeno na severní červené FIS sjezdovce a Zelené. Z důvodu
technických potíží, jsme na jižní straně zahájili zasněžování až ze středy na čtvrtek.
Vše probíhalo podle plánů a povedlo se vysněžit 3 kilometry sjezdovek + dětský
lyžařský park. Ne všechny sjezdovky byly vysněženy v plné šířce. 
 
Zahájení provozu areálu
7. prosince byl zahájen provoz areálu na červené FIS sjezdovce v délce 1 km.
Následující týden se připojila sjezdovka č. 3 a 3a (Zelená, Javořinka), dětský lyžařský
park a sjezdovka Jih v délce 400 metrů. Během prvního víkendu byla návštěvnost přes
1000 lyžařů. Stejně tak tomu bylo následující víkend, kdy na Bílou zavítalo kolem
tisícovky příznivců lyžování. Start se tak výborně povedl, ale bohužel následovalo
oteplení..... viz. novinky na začátku.
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Všem členům spolku a lyžařského oddílu přejeme klidné prožití Vánočních svátků,
mnoho štěstí, zdraví a úspěchů do nového roku 2020. Budeme se na Vás těšit v zimě a
doufáme, že již na krásně zasněžených kopcích. 
 
Na závěr pár vánočních vtipů:
 
Je zajímavé, že rok, kdy přestáváme věřit v Ježíška, je přibližně ten rok, kdy k Vánocům
začneme dostávat ponožky a oblečení. 
 
Čestný politik, tvrdě pracující zaměstnanec státní správy a Santa najdou tisícovku. Kdo
si ji nechá? Santa. Ti ostatní jsou pohádkové bytosti.
 
KRÁSNÉ VÁNOCE PŘÁTELÉ
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